
 
 
 
 
Kära Annie Lööf, 
 
Sveriges företagare har en del starka synpunkter på sjuklönen för anställda. Ärendet är närmast en 
sak för socialminister Ulf Kristersson, men du är ändå berörd eftersom det handlar om 
företagarklimatet. 
 
Det här med att företagare ska betala sina anställda sjuklön i två veckor är både orimligt och 
orättvist. 
 
De flesta sjukdomsfall beror på saker som arbetsgivaren inte kontrollerar. Folk blir sjuka av alla 
möjliga saker som inte har med arbetet att göra. De blir förkylda av sina barn som smittats på 
dagis, de får ledskador av idrottsträningen, de blir matförgiftade på krogen och så vidare. Varför 
ska arbetsgivaren behöva ta ansvaret för det? 
 
Om staten anser att människor ska ha ersättning för lönebortfall vid sjukdom, vilket kan vara 
rimligt, så bör den ta det ansvaret själv, inte lämpa över det på arbetsgivaren. 
 
I själva verket är systemet bortom allt förnuft eftersom det innebär att staten menar att en 
företagare har större ansvar för sina anställda än för sina barn. Om företagarens barn blir sjuka 
och företagaren stannar hemma och vabbar så håller staten företagaren skadeslös. ”Jag tycker inte 
att du ska behöva ta det ekonomiska ansvaret för att du måste vårda dina barn, utan det tar jag”, 
säger staten i handling till företagaren. 
 
Men när företagarens anställda blir sjuka har staten en helt annan inställning. ”Du måste ta 
ansvaret för att försörja dina anställda även när de är sjuka”, säger staten till företagaren, ”det är 
inget jag vill hjälpa dig med.” 
 
Håll med om att det är ett snurrigt regelsystem! Hur kan staten hålla sig med en uppfattning om 
de mänskliga relationerna som så grovt avviker från vad medborgarna anser? 
 
Du har ett stort jobb framför dig när det gäller att förbättra företagarklimatet i Sverige. 
Sjuklönefrågan är viktig för företagarna. Börja gärna med den. 
 
 
Vänliga hälsningar 
 
 


